
Zápis z jednání  Školské rady Gymnázia pod svatou Horou Příbram

Přítomni:
Předseda Ing. Roman Smitka, zástupce rodičů - omluven
                   Ing. Vojtěch Rod, zástupce rodičů
                  Jiřina Keiserová, zástupce zřizovatele
                  Mgr. Eva Šálková, zástupce učitelů
                  RNDr. Jaromír Karel, zástupce učitelů
                  Mgr. Pavel Sedláček ředitel školy

Program:    1. Projednání a schválení hospodaření školy za rok 2012

                    2. Informace ředitele školy 

                    3. Různé

1. Školská  rada  projednala  hospodaření  školy  v roce  2012.  Konstatovala,  že  si  škola  opět
dokázala  poradit  i  s výrazně  nižším  příspěvkem  na  provoz.  Škola  dokázala  svojí  aktivitou
získat řadu grantů, které umožnily vhodně doplnit rozpočet a tím zajistit bezproblémový chod
školy   a  zároveň  realizovat  velké  množství  nadstandardních  aktivit.  Dále  školská  rada
konstatuje,  že  dlouhodobě snížený příspěvek výrazně omezuje  možnosti školy  a její  další
rozvoj.

2. Ředitel  školy informoval o již  uskutečněných akcích a projektech školy.  Dále informoval o
výhledu akcí do konce školního roku.

3. Školská rada diskutovala o výborných výsledcích školy ve státní části maturit roku 2011 a
2012. 

Usnesení:
1. Školská rada projednala a schvaluje Výroční zprávu o hospodaření Gymnázia pod Svatou 

Horou za rok 2012.
2. Školská rada bere na vědomí informace ředitele školy, týkající akcí školy
3. Školská rada chválí školu za vynikající výsledky státních maturit v letech 2011 a 2012.

1. Ing. Roman Smitka - omluven

2. Ing. Vojtěch Rod……………………………………………..

3. Jiřina Kaiserová………………………………………………

4. Mgr. Eva Šálková…………………………………………..

5.  RNDr. Jaromír Karel………………………………………

V Příbrami 19. 2. 2013

Mgr. Pavel Sedláček ředitel školy


